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Odamızın iki yıldan beri uygulamakta olduğu Emek Ödülleri, şubemizin gelenekselleşen Emekli Üyeler
Kokteyli ile birlikte 30 Mayıs 2008 tarihinde sahiplerini buldu. Bilindiği üzere bu ödüllerin verileceği
normal tarihte şubemizin Olağanüstü Genel Kurulu ve seçimleri yapıldığı için bu tören 30 Mayıs tarihine
ertelendi. Şubemizde gerçekleştirilen ve 60 civarında üyemizin katıldığı bu etkinlikte eski Şube Başkanı
Yıldırım GÜNGÖR'ün sunduğu "Doğadan Esintiler" konulu slayt gösterisi büyük bir beğeni ile izlendi.
Daha sonra da Şubemiz etkinlik alanında mesleğimizde 55-50-40-30 ve 25 yıl hizmet veren üyelerimize
plaketleri sunuldu.

Şubemizin Olağanüstü Genel Kurulu 10 Mayıs 2008 tarihinde çoğunluk sağlanamadığından, çoğunluk
aranmaksızın 17 Mayıs 2008 tarihinde, Aykut Barka Toplantı Salonu'nda yapıldı. Kurul, Şubemize bağlı
bazı il temsilcileri, Şubemiz eski Yönetim Kurulu üyeleri ve Genel Merkez'den Yönetim Kurulu Başkanı
Dündar ÇAĞLAN, Yazman Sami ERCAN, Sayman Çetin KURTOĞLU ve Yayın Üyesi Adem
ULUŞAHİN'nden oluşan heyetin katılımıyla gerçekleştirildi. Seçimler ise Mehmet KILIÇ'ın Divan Kurulu
Başkanlığında 18 Mayıs 2008 Pazar günü yapıldı.

Şube Başkanımız Yrd.Doç.Dr. M. Tahir NALBANTÇILAR ve Şube Yönetim Kurulu üyelerimiz,
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Tahir AKYÜREK'i makamında ziyaret ederek, imar
yönetmeliği çalışmaları sırasında göstermiş oldukları hassasiyet nedeni ile teşekkürlerini
ifade ettiler. Başkan Tahir AKYÜREK ise Konya'da sivil toplum örgütleri ile yerel yönetimler
arasında ilişkilerin her zaman ileri düzeyde olduğunu vurguladı. Bu işbirliğinin Konya'nın planlı
yapılaşma ve gelişimine önemli katkılar sağladığını ifade eden Başkan, işbirliklerinin bundan
sonra daha da gelişerek devam edeceğini belirtti.

18 Temmuz 2008 tarihinde Şube Başkanı Tahir NALBANTÇILAR'ın yapmış olduğu "Konya
Ovasında Çölleşmeye Doğru" basın açıklaması tüm yerel gazetelerde yayımlandı.

17 Temmuz 2008 tarihinde Meram Belediye Başkanı Refik TUZCUOĞLU, Şube Yönetim
Kurulu olarak ziyaret ederek zemin etütleri konusunda gösterilen hassasiyet için teşekkür
edildi. Özellikle Konya Büyükşehir Belediyesi İmar Yönetmeliği ve Uygulama Şartnamesi
kapsamında belediye bünyesinde jeoloji mühendisi istihdamının gerekliliği dile getirildi.

Şube Yönetim Kurulu üyelerimiz, DSİ IV. Bölge Müdürü Hacı HAKSAL'ı makamında ziyaret
ettiler. YAS Şube Müdürü Ahmet İŞÇİOĞLU'nun da hazır bulunduğu ziyarette Türkiye'nin en
büyük havzası olan Konya Ovası'nda son yıllarda yaşanan kuraklığa ve aşırı su çekimine bağlı
aşırı düşümlerin etkilerini belirterek, bu yaşanan sıkıntılara karşı alınabilecek önlemleri sivil
toplum örgütleri ve kamu kurumlarının koordineli işbirlikleri sayesinde en aza
indirgenebileceğini ifade edildi.

Eskişehir şube

12-13 Nisan 2008 tarihlerinde ÇED Eğitim Semineri yapıldı. Seminere, jeoloji mühendislerinin yanı sıra
maden ve çevre mühendisleri de katıldı.

9 Haziran 2008 tarihinde Osmangazi Üniversitesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü mezunlarına mesleğe hoş
geldin, meslekte 25-30 yılını dolduran üyelerimize ise emek ödülleri verilmesi amacıyla kokteyl verildi.
Kokteylde Şube Başkanı Hüseyin GÜL ve Üniversite Rektörü Prof. Dr. Fazıl TEKİN ve Bölüm Başkanı Prof.
Dr. Erhan ALTUNEL birer konuşma yaptılar. Meslekte 25 ve 30 yılını dolduran Oda Üyelerimize Emek
Ödülleri verilmesinin ardından genç meslektaşlarımıza da Oda rozeti takıldı.

4-6 Temmuz 2008 tarihlerinde Şubemizde Jeoteknik Etüt Kursu yapıldı. Kursa şube ve şubeye bağlı
temsilciliklerden yoğun katılım oldu.

10 Temmuz 2008 tarihinde Şube Başkanı Hüseyin GÜL, II. Başkan Prof. Dr. Yaşar KİBİCİ, Bilecik İl
Temsilcisi Fethi MİGAL, İl Temsilci Yardımcısı Deniz ÖZ ve Muharrem TÜFEKÇİOĞLU'ndan oluşan heyet,
Bilecik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Azmi ÖZCAN'ı ziyaret etti. Şube olarak, 2009 yılının sonlarında
yapılması planlanan bölgesel bir sempozyumda Oda ile Üniversite diyalogunun kurulması ve
geliştirilmesinin bir adımı olarak Bilecik Üniversitesi'nin de yer alması istendi. Buna karşılık Rektör, bu
teklifi memnuniyetle kabul ederek, Üniversite adına her türlü desteğin verileceğini ifade etti.

Aynı gün Bilecik İline bağlı Osmaneli Belediye Başkanı da ziyaret edildi. Şube Başkanı görüşme sırasında
Osmaneli Belediyesi sınırları içersinde zemin etüdü raporlarının Oda onayın ile birlikte Yapı Ruhsatı ve
Yapı Kullanma izin Belgelerinin de gelmediğini belirterek, Belediyenin bu konuda gerekli duyarlılığı
göstermesini istedi. Belediye Başkanı Selahattin ÇETİNTAŞ bu konuda daha duyarlı olacaklarını, zemin
etüt raporlarında Oda Sicil Durum Belgesi isteyeceklerini ve Yapı Ruhsatı ile Yapı Kullanma izin
belgelerinin birer nüshasını Şubeye göndereceklerini ifade etti. Osmaneli Belediyesi ile yapılan
görüşmeden sonra Bilecik Belediyesi ziyaret edildi. Bilecik Belediye Başkan Vekili Metin VELİOĞLU ile
yapılan görüşmede, Belediyede Jeoloji Mühendisi istihdam edilmesini, belediyecilik hizmetlerinde
bunun bir gereklilik olduğunu, ayrıca zemin etütlerine önem verilmesini, Bilecik İlinde Kumtaşı ve
Sistlerden oluşan yüksek eğimli alanlarda sev stabile faktörünün mutlaka göz önünde bulundurulması
ifade edildi. Belediye Başkan Vekili VELİOĞLU, Jeoloji Mühendisi istihdamı talebinin değerlendirileceği,
diğer talepler konusunda ise gerekli özenin gösterileceğini belirtti.

ŞUBE HABERLERİ ŞUBE HABERLERİ



38HABER BÜLTENİ 39HABER BÜLTENİ

Odamızın iki yıldan beri uygulamakta olduğu Emek Ödülleri, şubemizin gelenekselleşen Emekli Üyeler
Kokteyli ile birlikte 30 Mayıs 2008 tarihinde sahiplerini buldu. Bilindiği üzere bu ödüllerin verileceği
normal tarihte şubemizin Olağanüstü Genel Kurulu ve seçimleri yapıldığı için bu tören 30 Mayıs tarihine
ertelendi. Şubemizde gerçekleştirilen ve 60 civarında üyemizin katıldığı bu etkinlikte eski Şube Başkanı
Yıldırım GÜNGÖR'ün sunduğu "Doğadan Esintiler" konulu slayt gösterisi büyük bir beğeni ile izlendi.
Daha sonra da Şubemiz etkinlik alanında mesleğimizde 55-50-40-30 ve 25 yıl hizmet veren üyelerimize
plaketleri sunuldu.

Şubemizin Olağanüstü Genel Kurulu 10 Mayıs 2008 tarihinde çoğunluk sağlanamadığından, çoğunluk
aranmaksızın 17 Mayıs 2008 tarihinde, Aykut Barka Toplantı Salonu'nda yapıldı. Kurul, Şubemize bağlı
bazı il temsilcileri, Şubemiz eski Yönetim Kurulu üyeleri ve Genel Merkez'den Yönetim Kurulu Başkanı
Dündar ÇAĞLAN, Yazman Sami ERCAN, Sayman Çetin KURTOĞLU ve Yayın Üyesi Adem
ULUŞAHİN'nden oluşan heyetin katılımıyla gerçekleştirildi. Seçimler ise Mehmet KILIÇ'ın Divan Kurulu
Başkanlığında 18 Mayıs 2008 Pazar günü yapıldı.

Şube Başkanımız Yrd.Doç.Dr. M. Tahir NALBANTÇILAR ve Şube Yönetim Kurulu üyelerimiz,
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Tahir AKYÜREK'i makamında ziyaret ederek, imar
yönetmeliği çalışmaları sırasında göstermiş oldukları hassasiyet nedeni ile teşekkürlerini
ifade ettiler. Başkan Tahir AKYÜREK ise Konya'da sivil toplum örgütleri ile yerel yönetimler
arasında ilişkilerin her zaman ileri düzeyde olduğunu vurguladı. Bu işbirliğinin Konya'nın planlı
yapılaşma ve gelişimine önemli katkılar sağladığını ifade eden Başkan, işbirliklerinin bundan
sonra daha da gelişerek devam edeceğini belirtti.

18 Temmuz 2008 tarihinde Şube Başkanı Tahir NALBANTÇILAR'ın yapmış olduğu "Konya
Ovasında Çölleşmeye Doğru" basın açıklaması tüm yerel gazetelerde yayımlandı.

17 Temmuz 2008 tarihinde Meram Belediye Başkanı Refik TUZCUOĞLU, Şube Yönetim
Kurulu olarak ziyaret ederek zemin etütleri konusunda gösterilen hassasiyet için teşekkür
edildi. Özellikle Konya Büyükşehir Belediyesi İmar Yönetmeliği ve Uygulama Şartnamesi
kapsamında belediye bünyesinde jeoloji mühendisi istihdamının gerekliliği dile getirildi.

Şube Yönetim Kurulu üyelerimiz, DSİ IV. Bölge Müdürü Hacı HAKSAL'ı makamında ziyaret
ettiler. YAS Şube Müdürü Ahmet İŞÇİOĞLU'nun da hazır bulunduğu ziyarette Türkiye'nin en
büyük havzası olan Konya Ovası'nda son yıllarda yaşanan kuraklığa ve aşırı su çekimine bağlı
aşırı düşümlerin etkilerini belirterek, bu yaşanan sıkıntılara karşı alınabilecek önlemleri sivil
toplum örgütleri ve kamu kurumlarının koordineli işbirlikleri sayesinde en aza
indirgenebileceğini ifade edildi.

Eskişehir şube

12-13 Nisan 2008 tarihlerinde ÇED Eğitim Semineri yapıldı. Seminere, jeoloji mühendislerinin yanı sıra
maden ve çevre mühendisleri de katıldı.

9 Haziran 2008 tarihinde Osmangazi Üniversitesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü mezunlarına mesleğe hoş
geldin, meslekte 25-30 yılını dolduran üyelerimize ise emek ödülleri verilmesi amacıyla kokteyl verildi.
Kokteylde Şube Başkanı Hüseyin GÜL ve Üniversite Rektörü Prof. Dr. Fazıl TEKİN ve Bölüm Başkanı Prof.
Dr. Erhan ALTUNEL birer konuşma yaptılar. Meslekte 25 ve 30 yılını dolduran Oda Üyelerimize Emek
Ödülleri verilmesinin ardından genç meslektaşlarımıza da Oda rozeti takıldı.

4-6 Temmuz 2008 tarihlerinde Şubemizde Jeoteknik Etüt Kursu yapıldı. Kursa şube ve şubeye bağlı
temsilciliklerden yoğun katılım oldu.

10 Temmuz 2008 tarihinde Şube Başkanı Hüseyin GÜL, II. Başkan Prof. Dr. Yaşar KİBİCİ, Bilecik İl
Temsilcisi Fethi MİGAL, İl Temsilci Yardımcısı Deniz ÖZ ve Muharrem TÜFEKÇİOĞLU'ndan oluşan heyet,
Bilecik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Azmi ÖZCAN'ı ziyaret etti. Şube olarak, 2009 yılının sonlarında
yapılması planlanan bölgesel bir sempozyumda Oda ile Üniversite diyalogunun kurulması ve
geliştirilmesinin bir adımı olarak Bilecik Üniversitesi'nin de yer alması istendi. Buna karşılık Rektör, bu
teklifi memnuniyetle kabul ederek, Üniversite adına her türlü desteğin verileceğini ifade etti.

Aynı gün Bilecik İline bağlı Osmaneli Belediye Başkanı da ziyaret edildi. Şube Başkanı görüşme sırasında
Osmaneli Belediyesi sınırları içersinde zemin etüdü raporlarının Oda onayın ile birlikte Yapı Ruhsatı ve
Yapı Kullanma izin Belgelerinin de gelmediğini belirterek, Belediyenin bu konuda gerekli duyarlılığı
göstermesini istedi. Belediye Başkanı Selahattin ÇETİNTAŞ bu konuda daha duyarlı olacaklarını, zemin
etüt raporlarında Oda Sicil Durum Belgesi isteyeceklerini ve Yapı Ruhsatı ile Yapı Kullanma izin
belgelerinin birer nüshasını Şubeye göndereceklerini ifade etti. Osmaneli Belediyesi ile yapılan
görüşmeden sonra Bilecik Belediyesi ziyaret edildi. Bilecik Belediye Başkan Vekili Metin VELİOĞLU ile
yapılan görüşmede, Belediyede Jeoloji Mühendisi istihdam edilmesini, belediyecilik hizmetlerinde
bunun bir gereklilik olduğunu, ayrıca zemin etütlerine önem verilmesini, Bilecik İlinde Kumtaşı ve
Sistlerden oluşan yüksek eğimli alanlarda sev stabile faktörünün mutlaka göz önünde bulundurulması
ifade edildi. Belediye Başkan Vekili VELİOĞLU, Jeoloji Mühendisi istihdamı talebinin değerlendirileceği,
diğer talepler konusunda ise gerekli özenin gösterileceğini belirtti.

ŞUBE HABERLERİ ŞUBE HABERLERİ


